

Appetite for more?  
*Appetit auf mehr?*



Roaster  
Bräter  
**HEZ390011**



Steam inlay for roaster  
Dampfgareinsatz für Bräter  
**HEZ390012**

T Teppan Yaki  
Teppan Yaki  
**HEZ390512**



Griddle plate  
Grillplatte  
**HEZ390522**



Subject to technical modifications. Colour variations may occur as a result of the printing process.  
© Copyright by Robert Bosch Hausgeräte GmbH, Munich. Reprinting of this document, including excerpts, is only permissible with the publisher's approval. Subject to availability and technical modifications.

Technische Änderungen vorbehalten. Evtl. Farbdifferenzen sind drucktechnisch bedingt.  
© Copyright by Robert Bosch Hausgeräte GmbH, München. Nachdruck, auch auszugsweise, nur mit Genehmigung des Herausgebers. Änderungen und Liefermöglichkeiten vorbehalten.

**Robert Bosch Hausgeräte GmbH**

Carl-Wery-Strasse 34  
81739 München  
Germany

[www.bosch-home.com](http://www.bosch-home.com)



(9807) 9001397524



**BOSCH**  
Invented for life

## Special accessories *Sonderzubehör*

The perfect extension of FlexInduction-Zones and CombiZones of Bosch cooktops.

*Die perfekte Ergänzung der FlexInduktions-Zonen und CombiZonen der Bosch-Kochfelder.*





## Roaster

For sautéing, braising and casseroles. After sautéing on the cooktop you can place the roasting dish in the oven for slow braising (without lid up to 250 °C max).

- ▶ Material: High-quality stainless steel 18/10 with lid
- ▶ Volume: 6.5 l
- ▶ Surface area: 31 x 22 cm



## Bräter

Zum Anbraten, Schmoren und für Aufläufe. Nach dem Anbraten auf dem Kochfeld kann der Bräter zum langsamen Schmoren in den Backofen (ohne Deckel bis max. 250 °C) gestellt werden.

- ▶ Material: Hochwertiger Edelstahl 18/10 mit Glasdeckel
- ▶ Inhalt: 6,5 l
- ▶ Bodenfläche: 31 x 22 cm

Nice for many portions: For searing, braising and much more.  
Schön für viele Portionen: Zum Anbraten, Schmoren und vieles mehr.

## Teppan Yaki

Searing dishes in one half of the area and keeping them warm on the other.

- ▶ You will achieve best frying results when combining PerfectFry with the Teppan Yaki
- ▶ Material: High-quality stainless steel 18/10
- ▶ Made in Germany
- ▶ Surface area: 38 x 21 cm

## Teppan Yaki

Auf einer Hälfte scharf anbraten, auf der anderen Hälfte warmhalten.

- ▶ Mit der Kombination des PerfectFry Bratsensors und des Teppan Yakis erzielen Sie das perfekte Bratergebnis
- ▶ Material: Hochwertiger Edelstahl 18/10
- ▶ Made in Germany
- ▶ Bodenfläche: 38 x 21 cm

For low-fat and vitamin-friendly cooking in Japanese style.  
Für fettarmes und vitaminschonendes Garen auf japanische Art.



## Steam inlay for roaster

Use for steaming healthy, light and low-fat meals. Steam cooking retains the vitamins, nutrients, colours and flavours of food.

- ▶ Material: High-quality stainless steel 18/10
- ▶ Suitable for stainless steel roaster HEZ390011



## Dampfgareinsatz für Bräter

Zum Dämpfen für eine gesunde, leichte und fettarme Zubereitung. Dampfgaren erhält Vitamine, Nährstoffe, Farbe und Geschmack der Lebensmittel.

- ▶ Material: Hochwertiger Edelstahl 18/10
- ▶ Passend für den Edelstahlbräter HEZ390011

For gentle and healthy steaming. For example, also for big fishes.  
Für schonendes und gesundes Dämpfen, z. B. auch für große Fische.

## Griddle plate

Converts your flexible cooking zone into a grill. Perfect for meat, fish and vegetables.

- ▶ Oil drip tray: Allows oil to run down the gaps
- ▶ You will achieve best grilling results when combining PerfectFry with the griddle plate
- ▶ Material: Cast aluminium with ceramic coating
- ▶ Made in Germany
- ▶ Surface area: 37 x 25 cm

## Grillplatte

Verwandelt Ihre flexible Kochzone in einen Grill. Ideal für Fleisch, Fisch und Gemüse.

- ▶ Ölauffangrinne: Erlaubt dem Öl abzulaufen
- ▶ Mit der Kombination des PerfectFry Bratsensors und der Grillplatte erzielen Sie das perfekte Grillergebnis
- ▶ Material: Aluguss mit Keramikbeschichtung
- ▶ Made in Germany
- ▶ Bodenfläche: 37 x 25 cm

Perfect grilling on the cooktop.  
Perfekt grillen auf dem Kochfeld.

